



SUI JUN INTERNATIONAL LTD.
昭津國際有限公司

Environmental Policy

Sui Jun International is a socially responsible company, and believes that good management involves a commitment to protecting the global environment and ensuring that our business practices do not impact this in a negative way. With the assistance of our staff, we are continuously monitoring our practices and strive to increase efficiency and prevent pollution in all that we do.

We have developed and implemented an Environmental Management System (EMS) which commits to protecting the environment in the following ways:

1. We will comply with all the relevant environmental standards, regulations and other requirements related to our business activities.
2. We will continue to educate and encourage our staff to actively participate in environmental protection activities.
3. We will try our best to avoid and reduce any pollution arising from our business activities.
4. We will conserve resources by reducing, reusing and recycling materials in order to minimize waste and ensure efficient environmental activities.
5. We will continuously monitor and seek improvement in the efficient running of our offices to ensure maximum energy savings.
6. We will evaluate our environmental performance through periodic reviews and ensure that our conduct is consistent with our policies.
7. We will continuously improve our Environmental Management System (EMS).

Every Sui Jun employee is expected to follow this policy and to report any environmental concerns to management. Managers are expected to take prompt action. Maintaining our environment is of prime concern to Sui Jun International and we will strive to ensure that each of our staff are as committed to this cause as we are.

Philip Yip
Managing Director
Sui Jun International Ltd.
January 2008



SUI JUN INTERNATIONAL LTD.
昭津國際有限公司

環境政策

昭津國際作為一家有社會負責任的公司，並且相信良好的企業管治應該包括對環境保護的承諾，並盡量確保我們的商業行為不會為環境帶來負面影響。在我們的員工協助下，我們會不斷地監測著我們的業務行為，為求致力去防止污染同時提高我們的工作效率。

我們已經制定並實施了環境管理體系(EMS)，目的在於透過下面的途徑去保護環境。

1. 我們會遵守所有有關的環境的標準，法規和其他有關我們業務的其他要求。
2. 我們會教育和鼓勵員工積極參與環保活動。
3. 我們會盡最大努力避免和減少因我們的商業活動引起的污染。
4. 我們會節約資源，盡量減少，重用和循環再用，以減少浪費。
5. 我們會持續監控，並尋求方法改善我們的辦公室，以達到最大的能源節約效益。
6. 我們將透過定期審查，評估我們的環保工作，並確保我們的行為符合我們的政策。
7. 我們將不斷改善我們的環境管理體系(EMS)。

每位昭津的員工都理應遵循以上政策，並將任何環境問題報告給經理級。並由經理迅速採取行動。因為維護我們的環境是昭津國際首要關心的，而昭津會確保我們每一個員工都致力於環境保護。

葉漢祺
董事總經理
昭津國際有限公司
二零零八年 一月